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P R o T O KÓŁ Nr 22/22
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej
w dniu 24 lutego 2022 r.
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Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej przy
ul. Torowej 14A.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Skarg, Wniosków iPetycji:

1) Kamil Tomaszewski - Przewodniczący Komisji,

2) Ewa Zglejszewska - członek Komisji,

3) Tadeusz Malicki - członek Komisji.

Nieobecni w tym dniu byli:

1) Aneta Sobolewska - Zastępca Przewodniczącego Komisji,

2) Adrian Kunda - członek Komisji.

W posiedzeniu uczestniczył również Jacek Chrulski - Burmistrz Czarnej Białostockiej

Ad. l)

Obradom przewodniczył Kamil Tomaszewski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji. Powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie, stwierdził prawomocność obrad
i przedstawił porządek obrad.

Uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad.

2. Rozpatrzenie petycji Sołtysa i Rady Sołeckiej wsi Kosmaty Borek z dnia 27 stycznia
2022 r. w sprawie przebudowy drogi powiatowej nr 1425B oraz drogi gminnej na
odcinku Kosmaty Borek - Karczmisko.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia Komisji.



Ad. 2)

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji analizowali petycję Sołtysa i Rady Sołeckiej
wsi Kosmaty Borek dotyczącą przebudowy drogi powiatowej nr 1425B oraz drogi gminnej
gruntowej Kosmaty Borek - Karczmisko, oraz odpowiedź Burmistrza Czarnej Białostockiej
w tej sprawie (pismo z dnia 16 lutego 2022 r. znak: RI.7013 .1.11.2022). Wszyscy uczestnicy
spotkania, jak też i Burmistrz, świadomi są potrzeb i oczekiwań mieszkańców. Każdy odcinek
drogi gruntowej na terenie naszej gminy powinien wcześniej czy później zostać
zmodernizowany. Jednakże budżet jest ograniczony i w danym roku budżetowym mogą
i muszą być realizowane tylko inwestycje priorytetowe z punktu widzenia całej gminy.
Po dogłębnej analizie Komisja na tym spotkaniu rozstrzygnięcia nie podjęła.

Ad. 3)

Zostały poruszone kwestie inwestycji w 2022 r. na terenie gmmy Czarna Białostocka
dotyczące dróg powiatowych i gminnych.

Ad. 4)

W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął
posiedzenie, dziękując wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

l) Kamil Tomaszewski kl.....~~4..~.
2) Ewa Zglejszewska &.,~ ~ .
3) Tadeusz Malicki 14dewr&. i'1:JItClh.~ .

W załączeniu do protokołu:

- lista obecności na posiedzeniu.
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